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محمودمیرلوحیفعالسیاسیاصلاحطلب؛

هرچه منتظر انتشار برنامه ۷ هزار 
صفحه ای رئیسی ماندیم، خبری نشد

ســرویس سیاســی-  محمود میرلوحی فعال 
سیاسی اصلاح طلب، درباره کنار رفتن محسن رضایی و 
صولت مرتضوی از کمیسیون اقتصادی دولت سیزدهم 
و ناهماهنگی اقتصادی دولت، گفت: تقریبا از مجلس 
دهم تا به امروز، شعار هر دو جناح رونق اقتصادی بود 
و در سال های اخیر هم در شعار سال به اشتغال، تولید 
و رفع موانع اشاره شد. شعار اصلی دولت آقای رئیسی 
هم معیشــت بود و اعلام کرد هــر کاری انجام دهد، 
چالش های اصلی کشور به اقتصاد، معیشت و اشتغال 
مربوط می شود و در کنار آن چالش هایی مانند تحریم، 
آسیب های اجتماعی و محیط زیستی وجود دارد. به هر 
ترتیب امروز شاهد هستیم که وضعیت اقتصاد جامعه 
به شکلی است که بیش از نیمی از جمعیت کشور زیر 

خط فقر هستند و باید این مسئله حل شود.
وی افزود:  آقای رئیسی در زمان انتخابات گفتند 
من برنامه دارم. ما هرچه منتظر ماندیم تا ایشــان برنامه 
۷ هزار صفحه ای خود را منتشــر کند تا کارشناســان 
ملاحظه، بررســی و نقد کنند،  ندیدیم و خبری نشد، 
همچنان هم می گویند برنامه داریم. اگر هفت صفحه 
باشد،  به هر کسی، کارشناسی، وزیری که می خواهند از 
او استفاده کنند این برنامه را می دهند تا آن را خوانده و 
نظر دهد اما وقتی برنامه ۷ هزار صفحه است، باید جایی 
در دسترس کارشناسان باشد تا آن را بخوانند و ببینند. 
بنابراین به نظر می رسد که ایشان برنامه ندارند و زمانی 
هم که برنامه نداشــته باشند، معلوم نیست می خواهند 

چه کاری انجام دهند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب در ادامه تاکید کرد:  
ما امروز نمی دانیم دیدگاه آقایان رضایی و مرتضوی با 
آقایان مخبر، خاندوزی و میرکاظمی چه تفاوت هایی 
دارد؟ کدام طرفدار اقتصاد دســتوری و کدام طرفدار 
ارز ترجیحی هستند؟ کدام طرفدار رفع تحریم و کدام 
مخالف رفع تحریم هستند؟  چون برنامه وجود ندارد 
ما اساســا چیزی نمی دانیم. اگر برنامه ای وجود داشته 
باشــد، آن زمان می گوییم به درستی عمل کردند و دو 
نفــری که مخالف بوده و همکاری نداشــتند را برای 
هماهنگی بیشــتر کنار گذاشتند. به همین دلیل چون 
برنامه، ساختار و راهبردشان معلوم نیست نمی توانیم 

بگوییم چه خواهد شد.
وی در ادامه گفت:  مــا اصلا اطلاعی نداریم که 
این حضرات را بر اساس کدام شاخص ها و رویکردها 
انتخاب کردند؟  چرا همه کاندیداها را به داخل دولت 
بردنــد؟ آیا این حرکت درســت بود یا خیر؟  انتخاب 
آقایان زاکانی به عنوان شــهردار و قاضی زاده هاشمی 
به عنوان رئیس بنیاد شــهید، عملا تقسیم سمت بود تا 
معلوم شــود رویکرد انتخاب بر اساس کدام موازین، 

دانش و رویکرد است.
میرلوحی در پاســخ به این سوال که آیا احتمال 

جایگزینی در دولت وجود دارد، گفت:  اصلا نمی دانیم. 
بایــد از کجا بدانیم؟ مگــر راهبردهای رئیس جمهور 
روشــن است که بگویم ایشــان با این کار می خواهد 
کــدام گره را بــاز کرده و کدام مانع را از کشــور رفع 
کند؟  نمی دانیم آیا امروز آقایان مشکل تئوری و نظریه، 
طراحی، تصمیم گیری و تصمیم سازی دارند؟  به همین 

دلیل اصلا نمی دانیم مشکل از کجاست.
وی افــزود: وقتی در شــورای شــهر پنجم در 
تهران، رئیس شــورا را انتخاب کردیم، ما گفتیم کسی 
را می خواهیــم تا این بی برنامگــی را تبدیل به برنامه 
کند. ســپس رفتیم دنبال کسی که سابقه سازمان برنامه 
و مدیریت را داشــت، آوردیم. بعد از آن وقتی دیدیم 
برنامه کارها آماده شده است، گفتیم آدمی را می خواهیم 
که سابقه اجرایی داشته باشد و به همین دلیل رفتیم آدمی 

را آوردیم که اجرایی بود و اهل نشستن نبود.
میرلوحی تاکید کرد: امروز به گفته کارشناســان، 
اقتصاد ایران هر پنج نشــانه بیماری و خطر از جمله، 
تورم، ارز، بیکاری، رشد منفی و کاهش سرمایه گذاری 
را دارد. به گفته یکی از کارشناسان، اقتصاد باید در اتاق 
عمل و حاذق ترین جراحان هم باید بالای سر او باشند 
نه آنکه یکی بنشیند و بگوید آیا باید عمل کنیم؟  دیگری 
بگوید آزمایش دهید تا نتیجه مشخص شود و شخص 
دیگری بگوید حالا یک هفته شمال برو تا ببینیم هوایت 

عوض می شود یا نه؟  امروز اقتصاد ایران بیمار است و 
باید جراحان داخلی و حتی خارجی هم بالای ســر آن 
باشند تا این بیماری را برطرف کنند. اما اصلا نمی دانیم 

برنامه دولت آقای رئیسی چیست؟
میرلوحی ادامه داد: حرف هایی که آقای رضایی در 
انتخابات زدند، عین صحبت هایی بود که آقایان زاکانی، 
قاضی زاده هاشمی و حتی خود آقای رئیسی زدند. مگر 
امروز وعده هایی که آقای رئیســی در انتخابات دادند، 
عملی است؟! مگر ســاخت ۴ میلیون مسکن عملی 
اســت؟  این وعده ها و قول هایی که دادند کدام قابلیت 

اجرایی دارد؟ 
وی تصریــح کرد: وقتی معــاون بانک مرکزی 
می گویــد وضع ما خیلی خوب شــده و تورم را ۱۳ 
درصــد کاهش دادیم چه کاری انجام دادیم که تورم را 
به ۳۹ درصد رساندیم؟  اینکه معاون بانک مرکزی این 
میزان تورم را پیروزی می داند و فکر می کنند شق القمر 
کرده اند، جالب نیست. تورم ۳۹ درصد یعنی فاجعه! اما 
آقایان می گویند نه الحمدالله داریم کاهش می دهیم. چه 
چیزی را کاهش می دهید؟! اگر کاهش ها را جمع کنیم 
منهای ۱۰۰ می شود اما چرا همیشه روی اعداد ۵۰، ۴۰ 
است و هیچ تکانی نمی خورد؟ به هر حال با شرایطی 
که انتخابات پیش آمده، طبیعی است که فعلا آقایان باید 

تصمیم بگیرند و چاره ای هم نیست.

فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: به نظر می رسد که آقای رئیسی برنامه ای ندارد و ما هرچقدر منتظر ماندیم تا برنامه هفت هزار صفحه ای
 او را ببینیم ندیدم بنابراین نمی دانیم در انتخاب تیم خود می خواهد چه کاری انجام دهد.

وقتی در شــورای شــهر پنجــم در تهران، رئیس شــورا را انتخاب کردیــم، ما گفتیم 
کســی را می خواهیم تــا این بی برنامگی را تبدیل به برنامه کند. ســپس رفتیم دنبال 
کسی که ســابقه سازمان برنامه و مدیریت را داشــت، آوردیم. بعد از آن وقتی دیدیم 
برنامه کارها آماده شــده اســت، گفتیم آدمی را می خواهیم که ســابقه اجرایی داشته 
باشــد و بــه همین دلیل رفتیم آدمــی را آوردیم که اجرایی بود و اهل نشســتن نبود.

اجرایی  سیاسی-معاون  سرویس 
رئیــس جمهور گفــت: گلایه مردم در 
خصــوص گرانی ها به حق اســت و ما 
در دولت تصمیم داریم رو به جلو پیش 

برویم و مشکلات را برطرف کنیم.
صولت مرتضوی درباره انتقادات 
به دولت درخصوص  افزایش قیمت ها 
و گلایه مردم در این خصوص و اقدامات 
دولــت در این زمینه گفت: این که مردم 
گلایه دارند ما به آن ها حق می دهیم ولی 

باید به مردم و رسانه ها دلایل این گرانی ها گفته شود.
معاون اجرایی رئیس جمهور خاطرنشان کرد: اساساً آن منابعی که برای 
یارانه کالاهای اساســی گذاشته بودند، بسیار محدود بود که دولت سال قبل 
تلاش کرد، اما این گرانی ها ناشــی از تصمیمات غلطی اســت که در گذشته 

گرفته و ما هم بنای این را نداریم که گذشته را کالبد شکافی کنیم. 
وی تاکید کرد: آقای رئیسی گفتند روبه جلو کارتان را انجام دهید و پیش 
بروید، بخشــی از این افزایش قیمــت به افزایش قیمت جهانی باز می گردد؛ 
توجه داشته باشید هنگامی که قیمت نفت بالغ بر ۱۰۰ دلار افزایش پیدا می کند 
قطعاً قیمت فرآورده ها و محصولاتی که در این حوزه هستند هم افزایش پیدا 

می کند. بله از سویی هم این قضیه خوب است.
مرتضوی گفت: برنامه دولت این است که با تمام توان بازار را مدیریت 
کند و امورات را طوری پیش ببرد که بر آحاد مختلف مردم آسیبی وارد نشود 
و خوشــبختانه دولت اخیراً با تصمیماتی که گرفتــه، افزایش قیمت ها را به 

گونه ای تعدیل کرده است. 
وی خاطرنشــان کرد: گاهی اوقات ممکن اســت برخــی از کالاها در 
دوره ای به صورت مقطعی کمیاب شوند  مثلا یک الی دو هفته کمیاب شوند 
اما بعد قیمت ها تعدیل می شــود، لذا افزایش قیمت ها رســانه ای می شود اما 

تعدیل قیمت ها رسانه ای نمی شود.

ســرویس سیاســی- پنجم اردیبهشــت بود که مرکز »امنیت فضاي 
تبــادل اطلاعــات« ریاســت جمهوری )افتــا( اعــلام کرد کــه  در اقدامی 
 »به موقع«، حمله ســایبری گسترده به حوزه های زیرســاختی ایران را خنثی 

کرده است.
حملاتی که در جزئیات انتشــار آن آمده بود »مهاجمان ســایبری قصد 
داشــتند با سوء اســتفاده از حفره امنیتی در یکی از نرم افزارهای پرکاربرد در 
سازمان ها، ضمن اخذ دسترسی به زیرساخت ها و استخراج اطلاعات از آن ها، 

دستورات دلخواه را اجرا و محتوای آلوده خود را تزریق کنند.«
اتفاقی که البته چندان هم تازگی ندارد ، برای مثال  ســه شــنبه ۴ آبان ماه  
۱۴۰۰ شــاهد حمله سایبری به سامانه هوشــمند سوخت جایگاه های بنزین 
سراســر کشور را با اختلال وسیع روبه رو کرد و این مشکل همچنان نیز ادامه 

دارد.
تیرماه ۱۴۰۰ هم حمله گســترده ســایبری به شــرکت راه آهن و ستاد 
وزارت راه و شهرســازی به دلیل ضعــف لایه های امنیتی فعالیت های جاری 
این وزارتخانه را چندین روز دچار مشکل کرد؛ پیش تر نیز حمله سایبری به 
سامانه سازمان هایی مانند گمرک، پلیس راهور، وزارت بهداشت و ثبت احوال 

گزارش شده بود.
و حالا این اتفاق تازه داغ اتفاقات قبل تر را هم تازه کرد و باعث شــد تا 

مجددا بحث فقدان امنیت سایبری در کشور بر سر زبان ها بیفتد.
وقتی همه بر ضعف امنیت سایبری اتفاق نظر دارند

در شــبکه ملــی اطلاعات تعریف های بســیاری بــرای افزایش امنیت 
سایبری در کشور وجود دارد و مبلغی حدود ۱۹ هزار میلیارد تومان هم برای 
زیرســاخت های این شبکه هزینه شده اســت. با این حال بنا به گفته بسیاری 
از مســئولان هنوز وضعیت مساعدی در زمینه مقابله با تهدیدات سایبری در 

کشور بر قرار نیست.
برای مثال براساس گزارش مرکز پژوهش های مجلس  وضعیت ایران در 
مقایســه با سایر کشورهای جهان در زمینه حفظ حریم خصوصی کاربران در 

فضای مجازی، »بسیار ضعیف« ارزیابی شده است.
عیســی زارع پور وزیر ارتباطات هم در این باره گفته اســت که  »ضعف 
امنیت سایبری، پاشنه آشیل تحقق دولت هوشمند و توسعه فناوری اطلاعات 
در کشور است.« »اگر به حوزه امنیت سایبری توجه جدی نشود، می تواند پاشنه 
آشیل دولت هوشمند و توسعه فناوری اطلاعات باشد.«  حال سوال این است 

که دلیل این ضعف چیست ؟
اگر سند افتا بازنگری می شد

رضا تقی پور نماینده مجلس و وزیر اســبق ارتباطات معتقد اســت که 
در کشــور اگرچه سند افتا یا امنیت فضای تبادل اطلاعات را داریم، اما به نظر 
می رسد که این سند کفایت لازم را ندارد. علاوه بر اینکه سال های بسیاری از 
ابلاغ این سند گذشته و یک بار در سال ۸۴ و یک بار هم در سال ۸۷ این سند 

مورد بازنگری قرار گرفته است.
  این فاصله طولانی باعث شــده که کشــورما در زمینه ارتباطات هنوز به 

جایگاه درست خود دست نیابد.
سند افتا یا همان »سند راهبردی امنیت فضای تولید و تبادل اطلاعات« که 
آقای تقی پور به آن اشاره کرد یک سند راهبرد ملی است که وظایف مختلفی 
را برای وزارت خانه و نهادهای حاکمیتی کشــور برای امنیت »فضای تولید و 

تبادل اطلاعات«، تعیین کرده است.
به گفته محمد  تسلیمی رئیس سابق مرکز ماهر  بازنگری سند افتا که از آن 
به عنوان سند استراتژی ملی امنیت سایبری یاد می شود، می تواند موضوعات 

و دغدغه های جدید را نیز پوشش دهد.
براســاس بند ۹-۱۱ سند مذکور، سند از تاریخ ابلاغ هر دو سال یکبار به 
پیشــنهاد وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات باید مورد بازنگری و تصویب 

قرار گیرد.امنیت یا عدم امنیت؟ مساله این است
امان از وابستگی 

روح الله مومن نسب کارشناس فضای مجازی اما دلیل دیگری هم برای 
این امر آورده مبنی بر اینکه »وابستگی بیش از حد زیرساختی ما به کشورهای 

غربی باعث شده تا آسیب پذیری مان نیز در این حوزه افزایش یابد.«
موضوعی که احسان کیانخواه پژوهشگر حوزه امنیت و حکمرانی فضای 
مجازی هم به آن اشاره کرده و گفته است که » اینترنت بین الملل از طریق گیت 
وی های ملی تحت مدیریت شــرکت زیرساخت توسط ispهای داخلی در 

کشور توزیع می شود.
مسیر اتصال مراکز داده به اینترنت بین المللی در شبکه توزیع کشور هیچ 
گونه کنترلی نمی شود و بدون هیچ کنترلی جریان داده به سمت ipهای مراکز 
داده حیاتی کشور در حرکت است.  لذا در شبکه توزیع، دفاع مستحکمی برای 
دستیابی به مراکز داده حیاتی وجود ندارد. اساسا معماری شبکه در کشور مبتنی 

بر تهدیدات امنیتی نیست.«
مومن نســب البته راهکار این موضوع را اینگونه توضیح داده اســت که 
»بزرگتریــن کاری که مجموعه وزارت ارتباطــات و دولت باید انجام دهد تا 
آســیب پذیری ما را کاهش دهد راه اندازی شــبکه ملی اطلاعات است، زیرا 
شبکه ملی اطلاعات تاب آوری شبکه را افزایش می دهد، امنتیش را بالا می برد 
، نفوذ به شبکه را مشکل می کند و حملات هکری را نیز کاهش می دهد.علاوه 
بر این ســرعت را بالا برده و قیمت را نیز به شــدت کاهش می دهد بنابراین 
در این حوزه امنیت شــبکه ملی اطلاعات بسیار کمک کننده است و بعضی از 

انواع حملات هکری مانند  حمله DDOS را می تواند تا صفر کاهش دهد.
 DDoS بنا به تعاریف حمله انکار سرویس توزیع شده یا همان حملات
زمانی اتفاق می افتد که یک یا چندین مهاجم با حمله به یک سایت خدماتی، 
ارائه خدمات آن سایت را مختل کنند و موجب نابودی آن سایت شوند.امنیت 

یا عدم امنیت؟ مساله این است
شبکه ملی اطلاعات حلقه مفقوده ماجرای امنیت سایبری

در تعریف کوتاه شبکه ملی اطلاعات هم که مومن نسب به آن اشاره کرد 
باید گفت که این شــبکه کاملا مســتقل نسبت به سایر شبکه ها بوده و در عین 
حال امکان تعامل مدیریت شده با آنها را نیز دارد. علاوه بر این باعث افزایش 

سرعت اینترنت نیز خواهد شد.
عــلاوه بر این هزینــه ها را هم برای مردم و هم دولت کاهش خواهد داد 
زیرا دیتاها مستقیم بر روی شبکه داخلی به گردش در می آید و یکبار به خارج 

از کشور نمی رود تا دوباره به کشور بازگردد.
همچنین اگر به هر دلیلی اینترنت خارجی قطع شــود دسترسی کاربران 
ملی به این شبکه قطع نخواهد شد. ناگفته نماند که درحال حاضر  کشور هایی 
مانند آلمان، روسیه، برزیل، چین و... اقدامات مهمی در این راستا انجام داده اند.
ســردار باقری معاون فناوری اطلاعات ســازمان پدافند غیرعامل هم با 
اشــاره به اهمیت شبکه ملی اطلاعات گفته است که اگر شبکه ملی اطلاعات 
به معنای کامل راه بیافتد و شــاهد داشتن سیستم عامل بومی، مرورگر بومی و 
جســتجوگر بومی و مواردی از این دست باشیم، آسیب پذیری سایبری حتماً 

کمتر خواهد شد.
محمدحسن انتظاری، عضو حقیقی شورای عالی فضای مجازی هم فرد 
دیگری بود که در گفت وگو با خبرگزاری مهر به این امر اشاره کرد و گفته است 
که شبکه ملی اطلاعات با این هدف قرار است ایجاد شود که امنیت اطلاعات 
در کشور، استقلال، اعمال حاکمیت سایبری و مدیریت آن در اختیار خودمان 

باشد؛ این اصل اساسی ایجاد شبکه ملی اطلاعات است.
این موارد هم در تعریف شــبکه ملی اطلاعات و در الزامات اولیه آن در 

سال ۹۲ به تصویب رسیده است.
وی گفته است تا زمانی که شبکه ملی اطلاعات در کشور تحقق پیدا نکرده 
باشــد با مسائلی مانند نشــت اطلاعات روبرو هستیم و مساله اصلی در حال 
حاضر باید پرداختن به ایجاد و تحقق شبکه ملی اطلاعات باشد. چرا که یکی 
از ویژگی های اصلی این شبکه، حفاظت و مدیریت اطلاعات و امنیت است.

ســرویس سیاسی-مجلس با ۱۲۲ 
رأی موافــق، ۱۰۱ رأی مخالف و ۸ رأی 
ممتنع از ۲۳۵ نماینده حاضر از پاسخ های 

وزیر کار قانع شد.
نماینده فلاورجان در نشست علنی 
گفت که وضعیت وزارت کار به گونه ای 
اورژانسی اســت که اگر سریعاً این روند 
کنونی وزیر کار در این وزاتخانه متوقف 
نشــود، به تنهایی برای زمین زدن دولت 

رئیسی کفایت می کند.
حجت الاســلام موســوی لارگانی گفته وزارت کار از نیروهای کارآمد، 

باتجربه و غیرسیاسی خالی شده که در تاریخ آن بی سابقه بوده است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم در پاســخ به این نماینده گفت که از 
حدود ۳۰۰ نفر در انتصابات انجام شده، حدود ۲۳۷ نفر از انتصابات از افراد داخل 
وزارتخانه بوده اند. آقای عبدالملکی اضافه کرد: عده ای را در دوره ای به علت های 
سیاسی به کار نگرفته بودند و در طول ۸ سال در مجموعه این وزارتخانه نبودند؛ 
مانند رئیس سازمان بهزیستی ما آن ها را برگرداندیم. ۳۹ نفر از جوانان انقلابی و 
مؤمــن را به کار گرفته ایم؛ با توجه به تأکیدهای رهبری درباره جوانگرایی، ما از 

افراد باتجربه، متخصص و انقلابی استفاده کرده ایم.
او گفتــه بیش از ۸۰ درصد از افراد مجموعه وزارت کار در انتصابات قرار 
داشته اند. وزیر کار گفت: وزارت کار در دولت دوازدهم به سیاسی و امنیتی ترین 
وزارتخانه تبدیل شده بود؛ تعداد بسیاری از اقوام، خویشاوندان و نزدیکان وزیر 
به کارگیری شده بودند، انتصابات سیاسی انجام شده بود که دامنه و امتداد آن ها 
تا شــرکت ها و صندوق های آن هم پیش رفته بود. فعالان رســانه ای ستاد های 
انتخاباتی به کارگیری شده بودند و در پست های مدیریتی مستقر شدند، بعضی 
از پست های کلیدی در اختیار بعضاً افرادی بود که جزء تحصن کنندگان مجلس 
ششــم بوده اند، برخــی در میان محکومان فتنه ۸۸ بودنــد و بعضاً محکومیت 

اقتصادی داشتند.

سرویس سیاسی- یــک نماینده مجلس گفت: مسائل اقتصادی، گرانی ها و 
تورم تقصیر هیچ کشوری نیست که هر روز بگوییم که مشکلات و معضلات ما 
ارتباطی با غرب و شرق دارد بلکه موضوع مدیران بی کفایت، نالایق و ناتوان است.

شهریار حیدری ، درباره این که امروز در کشور برخی نابسامانی های اقتصادی 
وجود دارد و این شرایط چقدر موثر از وجود تحریم ها و بلاتکلیفی مذاکرات اتمی 
اســت، گفت: تحریم ها با وضعیت موجود دو مقوله متفاوت است این که بگوییم 
تحریم بی تاثیر در برخی از موضوعات است شاید حرف اشتباهی باشد اما شرایط 
موجود نابســامانی در اقتصاد، تورم بالا، بــی در و پیکری مدیریت منابع موجود 
نشان دهنده مدیریت کاملا افسار گسیخته در استان ها است و این ها هیچ ارتباطی 
با تحریم ندارد.این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان 
این که گران شدن تخم مرغ، ماست، دوغ و گوشت چه ارتباطی با آمریکا و تحریم 
دارد؟ عنوان کرد: شرایط اقتصادی موجود و گرانی  ارتباطی به تحریم ها ندارد بلکه 
متاثر  از  بی مدیریتی و گسســت مدیریت یکپارچه اســت.وی تاکید کرد: یکی از 
مشکلات اساسی کشور ما نبود مدیریت منابع است نه نبود منابع، چراکه ما منابع 
فراوان داریم اما مدیریت درستی نداریم، به طور مثال شما نگاهی به میزان شیری که 
در کشور تولید می شود بیندازید، چون مدیریت وجود ندارد گران می شود معتقدم 
دولت باید برای این وضعیت چاره اندیشی کند. مدیریتش را تجمیع و متمرکز کند 

تا چهار قلم مایحتاج مردم به دست.شان برسد.
حیدری گفت: مردم امروز دیگر پل و جاده نمی خواهند، آنقدر سطح توقع شان 
پایین آمده است که می خواهند همین تخم مرغ و گوشت و شیر بدست شان برسد ما 
هم در دولت و مجلس باید تلاش کنیم گرانی مرغ، تخم مرغ و گوشت را مدیریت 
کنیم.وی ادامه داد: آنقدر امروز مجلس و دولت ضعیف شده اند که باید به پایین ترین 
سطح توقعات مردم پاسخگو باشند و این اتفاق در اثر بی کفایتی  در سطح مدیران 
اجرایی اســت.این نماینده مجلس شــورای اسلامی خاطرنشان کرد: امروز اصلا 
بحث کمبود منابع در کشور نیست چراکه بهترین منابع در اختیار مدیران و دولت 
وجود دارد اما بدترین مدیران را در حوزه اجرا انتخاب کردیم و بر سر کار گذاشتیم.

وی افزود: مسائل اقتصادی، گرانی ها و تورم تقصیر هیچ کشوری نیست که 
هر روز بگوییم مشکلات و معضلات ما ارتباطی با غرب و شرق دارد بلکه موضوع 
مدیران بی کفایت، نالایق و ناتوان است. امروز استانداری را بر سر کار گذاشته اند 
که توان اداره یک بخشــداری را ندارد این اقدامات به کشــور ضربه می زند همان 
چیزی که استکبار دنبال می کند؛ مدیرانی را در جایی بگذاریم که توانایی و قدرت 
اجرایی نداشته باشند.  حیدری تاکید کرد: آقایان تلاش می کنند بحث مذاکرات به 
یک نتیجه برسد امروز هم با سعی و تلاشی که می کنند که یک مقداری برخی از 
مولفه های مختلف اثرگذار بوده و تاکنون ارزیابی این است که مذاکرات رو به جلو 

و نتیجه بخش است.
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رضوانی در نطق میان  دستور: 

چه توجیحی برای آشفته بازار و افزایش سرسام آور قیمت ها داریم

سرویس سیاســی-نماینده مردم تهران در 
مجلس، گفت: فلســفه تفکیک قوا در راســتای 
تقویت بنیان های اساسی نظام مردم سالاری دینی 
اســت که به کوری غربگرایان شیطان پرست که 
تنها شناســنامه ایرانی دارند همچنان کارایی خود 

را به اثبات می رساند.
غلامحســین رضوانی در نشســت مجلس 
شــورای اسلامی در نطق میان دستور خود گفت: 
به قهرمانان امت اســلامی از فلســطین اشغالی و 
ســایر قهرمانان مقاومت تبریک عرض می کنم و 
شــهادت برادران مظلوم در افغانستان را تسلیت 
می گویم و لعن و نفرین بر شــیطان بزرگ و سایر 

مسببین این جنایت.
نماینــده مردم تهــران، شــمیرانات، ری، 
اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی، 
ادامه داد: به همه همکاران خود برای جلوگیری از 
حرکات خودسرانه ای که موجب سوزاندن اعتماد 
بین برادران می گردد تذکر می دهم. روز گذشــته 
خواســتند نامه  ای را امضــا کنم با عنوان تقدیر از 
مقام معظم رهبری در مورد اینکه ایشــان مجددا 
بر انقلابی بودن مجلس تاکید کردند اما متاســفانه 
مشــخص شد موارد دیگری نیز در متن نامه بوده 

است.
وی، تصریح کــرد: اینگونه حرکات اعتماد 
بین نماینــدگان را از بین می برد و چنانچه در آن 
نامه تلویحا یا تصریحا دســتگاه های امنیتی مورد 
اتهــام قرار گرفته اند نه تنهــا آن را تایید نمی کنم 

بلکــه اینگونه این نحوه برخورد با آنها را محکوم 
می کنم.

ایــن نماینده مردم در مجلس یازدهم با بیان 
اینکــه به حمایت از دولت انقلابی مفتخریم و در 
عین حال به وظایف نمایندگی خود پایبند هستیم 
و آنها را مکمل یکدیگــر می دانیم، تصریح کرد: 
آقای رئیسی با حمایت بیش از دو سوم نمایندگان 
این مجلس پا به عرصه انتخاب گذاشته است؛ چرا 
برخی ها شعری می گویند که در قافیه آن می مانند، 
دائما می گویند مجلس و دولت هماهنگ هستند 
و بــا این روش قصد دارند ما را منفعل و یا ایجاد 
فتنه کنند و بازی به نظر آنها دو ســر برد اســت. 
با هوشــیاری نمایندگان و مسئولین دولتی بازی 
این  ها دو سر باخت بوده و خواهد بود زیرا ارکان 
نظام همانند تمامی دنیا هم افزا و همگرا هســتند 

نه واگرا و در تضاد.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس شورای اسلامی، افزود: رئیس جمهور به 
وظایف قانونی مجلس توجه و آنها را قبول دارد،  
بنابرایــن القای تضاد و یــا تبعیت بدون چون و 
چرا نمی تواند بیانگر صداقت القا کنندگان باشد، 
فلســفه تفکیک قوا در راستای تقویت بنیان های 
اساسی نظام مردم سالاری دینی است که به کوری 
غربگرایان شیطان پرست که تنها شناسنامه ایرانی 
دارند همچنان کارایی خود را به اثبات می رساند.

رضوانــی، ادامه داد: از رئیس جمهور انتظار 
داریــم همانگونه که برای تقویت ســرمایه های 
اجتماعی نظام تمام قد قیام کرده اســت مراقبت 
نماید تا از درون دستگاه های دولتی توسط کسانی 
که همچنان ســمت ها را در اختیــار دارند اما در 
مقابل مشــکلات مردم بی تفاوت هستند خلاف 

جهت این امر حرکتی صورت نگیرد.
نماینــده مردم تهــران، شــمیرانات، ری، 
اسلامشــهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی 
با اشــاره به اینکه از رئیس جمهور به دلیل انجام 
ســفرهای اســتانی بدون تکلف تشکر می کنم، 
عنوان کرد: امروز چه توجیحی برای آشــفته بازار 
و افزایش سرســام آور قیمت ها داریم، این همه 
ارگان، ســازمان و جلســات که به منظور کنترل 
بازار وجود دارد چه خروجی دارند، باید دانست 
آستانه تحمل مردم پایین آمده زیرا مردم ما حسن 

گزیده هستند.
وی، تصریح کرد: ما انتظار داریم و داشــتیم  
که همکاران رئیس جمهور از جنس وی باشــند، 
آیا این انتظار زیادی است؟ مبادا کسانی که هم از 
توبره می خورنــد و هم از آن یکی در عین حالی 
که مسئولیت دارند نقش اپوزوسیون بازی می کنند 
مســئولیت بگیرند؛ در مورد دیپلمات ها این امر 

اولویت مضاعف دارد.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم، گفت: 
از رئیس جمهور، وزیر دستگاه  دیپلماسی و رئیس 
هیات مذاکره کننده به دلیل صلابت و دفاع آنها از 
منافع ملی تشکر می کنم اما وجود احتمالی عوامل 
و دست پروردگان قهرمان پوشالی دیپلماسی در 
تیم مذاکرات کسی که حداقل و با دید خوشبینانه 
از جهالــت تام و تمام برخــوردار بود و نخوانده 
امضــا کرد، نگران هســتیم و باید رئیس جمهور 

چاره جویی کند.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس شــورای اسلامی، عنوان کرد: غربگرایان 
ثابت کرده اند که به گاه حادثه منافع جناحی را بر 
منافع ملی ترجیح می دهند، آیا اســتاد به اصطلاح 
روابط بین الملل مدعی همه فهم ، مســائل داخلی 
و انتخابــات را به برجام گره نزد؟ با پر رویی تمام 
در مجلس گفت عرصه سیاســت خارجی عرصه 

منازعات جناحی نیست.
رضوانــی، ادامــه داد: غرب گرایان همواره 
تــلاش کرده انــد در پازل آمریکا بــازی کنند و 
کشــور را علی رغم ادعای دروغین خود به جنگ 
بکشــانند. بعد از اشغال کویت صدام را خالد بن 
ولید نامیدند و در سال ۸۰ اعلام کردند که باید به 
کمک طالبان برویم اما در سال ۱۴۰۰ اعلام کردند 
کــه باید با طالبان مقابله کنیم. در جریان اکراین بر 
علیه روســیه موضع گیری کردنــد و به قول امام 
خمینی )ره( روســیه را مطرح می کنند تا آمریکا 

فراموش شود.
نماینــده مردم تهــران، شــمیرانات، ری، 
اسلامشهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی، 
تصریــح کرد: ده ها نفر از دیپلمات های کشــور 
نامــه ای نوشــتند و اعلام کردند کــه اکنون باید 
جانشــین روسیه شویم این ســطح شعور آنها را 

نشان می دهد.
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